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De fractie heeft de volgende vragen

Geachte voozitter,

Zoals u weet krijgen alle Roosendalers door de gestegen energie- en gasprijzen te maken met steeds
hogere rekeningen. Het kabinet heeft besloten om de energietoeslag te verhogen van €800,- naar
€1300,-. Dit is een stap die door velen als noodzakelijk wordt geacht. Ondanks dat hebben studenten
geen recht op de energietoeslag van €1300,-. Onze fractie vindt dit oneerlijk tegenover de studenten
en wil dan ook achterhalen in hoeverre het mogelijk is dat de Roosendaalse studenten alsnog in
aanmerking komen voor de energietoeslag van €1300,-.

De fractie van D66 Roosendaal heeft hierover de volgende vragen;

1. ln hoeverre worden Roosendaalse studenten uitgesloten van het gebruik kunnen maken van de
energietoeslag binnen de gemeentegrenzen van Roosendaal?

2. Heeft de gemeente Roosendaal de financiële middelen om studenten die zelfstandig wonen te
compenseren voor de hoge energierekening, bestaat er een Roosendaalse regeling energietoeslag
voor studenten die in Roosendaal wonen? Zo ja: door hoeveel studenten wordt er gebruik van
gemaakt en op welke wijze is dit bekend gemaakt? Zo nee: is het college van B&W bereid om te
onderzoeken of het haalbaar is om een Roosendaalse regeling energietoeslag te ontwikkelen en
implementeren?

3. ls het college van B&W op de hoogte van de uitspraak van 5 augustus 2022 van de rechtbank
Arnhem waarin is bepaald dat studenten onterecht als gehele groep worden uitgesloten voor het
eenmalig ontvangen van de energietoeslag voor huishoudens met een laag inkomen? Zo ja: wat voor
gevolgen heeft deze rechterlijke uitspraak voor de Roosendaalse studenten? Zo nee: is het college
van B&W bereid om de rechterlijke uitspraak te ondezoeken en de beleidsmatige gevolgen daarvan
voor Roosendaalse studenten te delen met de Raad?
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Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1. ln hoeverre worden Roosendaalse studenten uitgesloten van het gebruik kunnen
maken van de energietoeslag binnen de gemeentegrenzen van Roosendaal?

ln de huidige beleidsregels energietoeslag 2022 zijn studenten als groep uitgesloten van het recht op
energietoeslag. Dit omdat het Rijk dat zo heeft voorgeschreven. De Rechtbank Arnhem heeft op 5-B-
2022 bepaalt dat zo'n categoriale uitsluiting van de gehele groep studenten onjuist is. Onder
studenten bevinden zich immers ook huishoudens of alleenstaanden die zich voor wat betreft
inkomen en energiekosten in precies dezelfde situatie bevinden als niet studenten die wel voor
energietoeslag in aanmerking komen.

Bij Kamerbríef van 20-9-2022 blijft het kabinet bij haar eerdere standpunt dat studenten geen recht op
categoriale energietoeslag hebben. Het kabinet vindt de individuele bijzondere bijstand een
geschikter instrument om studenten met hoge energiekosten te helpen. Het Rijk stelt daarom ook €
35 miljoen extra budget bijzondere bijstand ter beschikking.

ln de huidige beleidsregels energietoeslag 2022is opgenomen dat als men géén hoofdbewoner is,
dat men dan niet tot het huishouden behoort. Het werkt praktisch nu al zo dat alléén huishoudens die
op commerciële basis een woning bewonen en daarvoor ook energielasten betalen, voor de
energietoeslag in aanmerking komen. Als de woonsituatie van studenten aan deze eis voldoet, is het
goed verdedigbaar om aan die afgebakende groep studenten ook deze energietoeslag te verstrekken
zonder daarvoor een aparte regeling via de individuele bijzondere bijstand te creëren.

Kortom, op dit moment worden studenten nog uitgesloten van de energietoeslag, maar er wordt
gewerkt aan het aanpassen van de beleidsregels energietoeslag 2022 en 2023, zodat de student die
als hoofdbewoner een woning huurt en de bijbehorende energielasten draagt, onder die voonrvaarden
in de gemeente Roosendaal ook aanmerking komt voor de energietoeslag. Studenten die aan die
voonvaarden voldoen, kunnen hiervoor terecht bij het Werkplein.

2. Heeft de gemeente Roosendaal de financiële middelen om studenten die zelfstandig
wonen te compenseren voor de hoge energierekening, bestaat er een Roosendaalse regeling
energietoeslag voor studenten die in Roosendaal wonen? Zo ia: door hoeveel studenten wordt
er gebruik van gemaakt en op welke wijze is dit bekend gemaakt? Zo nee: is het college van
B&W bereid om te onderzoeken of het haalbaar is om een Roosendaalse regeling
energietoeslag te ontwikkelen en implementeren?

Zie antwoord vraag 1.

3. ls het coltege van B&W op de hoogte van de uitspraak van 5 augu stus 2022van de
rechtbank Arnhem waarin is bepaald dat studenten onterecht als gehele groep worden
uitgesloten voor het eenmalig ontvangen van de energietoeslag voor huishoudens met een
laag inkomen?
Zo ja: wat voor gevolgen heeft deze rechterlijke uitspraak voor de Roosendaalse studenten?
Zo nee: is het college van B&W bereid om de rechterlijke uitspraak te onderzoeken en de
beleidsmatige gevolgen daarvan voor Roosendaalse studenten te delen met de Raad?

Het college is op de hoogte van de uitspraak. Daarom wordt er nu gewerkt aan het aanpassen van de
beleidsregels, zodat ook studenten als hoofdbewoner kunnen worden aangemerkt en dus
energietoeslag kunnen aanvragen.
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